
Hoogezand ,11 mei 2O25

Donderdag 1 mei 2025 heb ik, lid van de Financiële Commissie van S0PLUS, de

f inanciëte administratie van onze vereniging gecontroteerd.

Dit heb ik gedaan midde[s steekproeven.

Bij het zien van de ingediende dectaraties heb ik geconstateerd dat bij enkete dectaraties

de vereiste handtekeningen niet overaI gezet zijn. Conform het protocoI dectaraties

dienen voor de afdetingen de voorzitter/secretaris te tekenen voor de doetmatigheid en

de penningmeester voor rechtmatigheid. Dit is enkete gevalten niet $ebeurd, waarbij

opgemerkt wordt dat dit wel is geconstateerd, doch er niets mee wordt gedaan, terwijt

deze dectaraties wetzijn uitbetaatd. Hierbijwordt opgemerkt dat er in enkete gevatlen

een e-maiIwordt gestuurd om de betating te laten uitvoeren.

Ook het hoofdbestuur maakt zich hieraan schutdig. Voorzitter/secretaris tekenen ook

hier niet attijd voor doetmatigheid en de handtekening van de penningmeester ontbreekt

voor de rechtmatigheid van de uitgaven. Dit is voor de Financiëte Commissie

onacceptabet. We hebben een protocoI opgesteld en daar dient naar gehandetd te

worden, zowe[ door provinciate besturen ats door het hoofdbestuur. Niet correct

ingediende dectaraties dienen afgekeurd te worden, in eerste instantie door de

penningmeester van de provinciate afdeting en ats tweede door de penningmeester van

het tandetijke.

Het protocoI dectaraties is enige tijd geteden vastgesteld en indien er onvotkomenheden

instaan, dan we[ bepaalde punten niet goed uitvoerbaar zijn, dienen de

penningmeesters/afdetingsbesturen dit aan te geven, zodal hier een optossing voor

gevonden kan worden.

Een aanpassing van het protocoI behoqrt ook tot de mogetijkheden.

de Vriesr


